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Paragraf 47 Dnr KS/2022:193

Ansökan om stadigvarande serveringstillstånd - Nippon Ramen

Kommunledningsutskottet beslut
Kommunledningsutskottet beslutar att ge avslag på Tuong & Korsgaard HB:s, organisationsnummer 
969731-6033, ansökan om stadigvarande tillstånd enligt 8 kap. 2 § i Alkohollagen, om att servera 
starköl, vin, spritdrycker samt andra jästa alkoholdrycker till allmänheten vid Nippon Ramen i Arvika 
kommun.

Sammanfattning
Alkohollagstiftningen har tillkommit för att begränsa alkoholens skadeverkningar och är i första hand 
en skyddslagstiftning. I de fall alkoholpolitisk hänsyn ställs mot de företagsekonomiska eller 
näringspolitiska bör den alkoholpolitiska hänsynen ha företräde.

En ansökan om stadigvarande serveringstillstånd till allmänheten för servering vid Nippon Ramen, 
Magasingatan 8A i Arvika, inkom till Miljö- och byggavdelningen i Eda den 31 augusti 2021. Ansökan 
gäller stadigvarande serveringstillstånd till allmänheten för starköl, vin, spritdrycker samt andra jästa 
alkoholdrycker. Sökt serveringstid är klockan 11:00 -23:00. Kommunledningsutskottet föreslås att 
avslå ansökan p.g.a. bristande matutbud. 

Beslutsunderlag
Ansökan daterad den 31 augusti 2021
Tjänsteskrivelse daterad den 23 februari 2022
Kommunledningsutskottets protokoll den 7 mars 2022, §45
Meny
Yttrande Länsstyrelsen den 

Beslutet skickas till
Sökanden 
Miljö- och byggavdelningen i Eda kommun
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Paragraf 48 Dnr KS/2022:45

Internkontrollplanen 2022

Förslag till nästa instans
Kommunstyrelsen fastställer internkontrollplan samt risk- och väsentlighetsanalys för år 2022 
avseende kommunledningsutskottets verksamheter.

Sammanfattning
En internkontrollplan samt risk- och väsentlighetsanalys för år 2022 har tagits fram för 
Kommunledningsutskottets verksamheter, dvs. ekonomistab, personalstab, kommunledningsstab, 
myndighetsstab och räddningstjänst.

Syftet med internkontroll är att säkerställa att ändamålsenlig och kostnadseffektiv verksamhet 
bedrivs, att finansiell rapportering och information om verksamheten är tillförlitlig samt att 
tillämpliga lagar, föreskrifter, riktlinjer och instruktioner efterlevs.

Grunden för internkontrollplanen är en risk- och väsentlighetsanalys som görs för att inventera och 
identifiera risker som kopplar till mål, uppdrag, bestämmelser etc. men också risker för fusk, 
oegentligheter, korruption med mera. 

Varje nämnd/bolagsstyrelse ska årligen anta en plan för uppföljning och granskning av den interna 
kontrollen med utgångspunkt från den risk- och väsentlighetsanalys som gjorts. 

En internkontrollplan samt risk- och väsentlighetsanalys för år 2022 har tagits fram för 
Kommunledningsutskottets verksamheter, dvs. Ekonomistab, Personalstab, Kommunledningsstab, 
Myndighetsstab och Räddningstjänst.

Beslutsunderlag
Ekonomistabens tjänsteskrivelse den 10 mars år 2022
Internkontrollplan år 2022 för Kommunledningsutskottet
Risk- och väsentlighetsanalys år 2022 för Kommunledningsutskottet
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Paragraf 49 Dnr KS/2021:794

Motion om att återinföra trivselkvällarna

Förslag till nästa instans
Kommunfullmäktige konstaterar att i strategisk plan 2022-2024 är medel avsatta för att kommunen 
ska kunna initiera och arrangera olika typer av publika aktiviteter för olika målgrupper, spritt under 
året och på olika för arrangemanget lämpliga mötesplatser. 

Motionen anses därmed besvarad.

Reservation
Gösta Frödin (L) och Kristina Bengtsson Nilsson (M) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget 
yttrande. 

Ulf Jonsson (C) deltar inte i beslutet.

Sammanfattning
Anton Sjöstedt (L) föreslår i en motion att Arvika kommun ska återinföra de så kallade trivselkvällarna 
som arrangerades fram till och med 2019. 

Beslutsunderlag
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 15 december 2021
Kommunfullmäktiges protokoll den 27 september 2021, §168
Anton Sjöstedt (L), motion den 17 september 2021

Bedömning
Trivselkvällarna som under flera år arrangerades i Stadsparken i juli var uppskattade av många. De 
sista två åren pågick ett arbete med att utveckla trivselkvällskonceptet för att rikta sig till en bredare 
publik och nå barnfamiljer bland annat. Det har funnits en diskussion om fördelningen av resurser, 
vad och vilka målgrupper som ska prioriteras och om alla avsatta resurser ska läggas på just 
trivselkvällar då det finns ett behov av olika typer av arrangemang under olika tider på året.  
Arrangemanget är arbetskrävande vad gäller planering och utförande och väderberoende eftersom 
det är utomhus. I november 2021 fick kommunala verksamheter möjlighet att lyfta extra behov i 
Strategisk plan 2022-2024. Kommunledningsstaben föreslog att medel skulle avsättas årligen för 
publika arrangemang som riktar sig till olika målgrupper och vid olika tillfällen under hela året. Medel 
är nu beslutade och avsatta i strategisk plan för detta. Tanken är att möjliggöra kommunala 
arrangemang och aktiviteter av olika slag (teater i Stadsparken för barn, konserter, föreläsningar etc) 
under olika tider på året och på olika mötesplatser exempelvis i Stadsparken och på Ritz. Det är tänkt 
att det ska kunna genomföras såväl i enbart kommunal regi som i samverkan mellan kommunala 
verksamheter och andra aktörer t ex arrangerande föreningar. 
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Bedömning om barns rättigheter 
Det är av vikt att barn och unga ges god möjlighet att vara aktiva och ges möjlighet till 
fritidssysselsättning. Målgruppen barn- och unga är en grupp som ska prioriteras i planeringen av 
publika aktiviteter.

Yrkande
Gösta Frödin (L) och Kristina Bengtsson Nilsson (M) yrkar bifall till motionen.

Peter Söderström (S) yrkar på att motionen skall anses besvarad.

Propositionsordning
Ordförande ställer förslagen mot varandra och finner att Kommunledningsutskottet stöder förslaget 
att motionen skall anses besvarad.
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Paragraf 50 Dnr KS/2021:805

Motion om enkätundersökning riktad till företagen i Arvika 
kommun

Förslag till nästa instans
Kommunfullmäktige konstaterar att externa undersökningar pågår och planeras där företagens syn 
på kommunen redovisas.

Motionen anses därmed besvarad.

Sammanfattning
Lena Skogberg och Anders Skogberg (SD) föreslår i motion att Arvika kommun med extern part 
genomför en enkätundersökning riktad till kommunens företag i syfte att ta reda på företagens 
behov och önskemål. Undersökningen ska också visa behovet av stöd från kommunen som ett led i 
ett förbättringsarbete.

Av Svenskt Näringslivs undersökning framgår de prioriterade områdena för ett förbättringsarbete. 
Det som företagen prioriterar högst är ökad dialog mellan kommun och företagare samt bättre 
förståelse hos kommunens beslutsfattare. Lägre kommunala avgifter, mer byggbar mark och 
snabbare handläggning av tjänstepersoner är andra önskemål som företagen uttrycker men med 
lägre prioritet.

Förutom Svenskt Näringsliv finns andra undersökningar som ex Småföretagarnas Riksförbund som 
redovisar ett utfall för kommunens del på 127 plats i sin ranking. Småföretagarindexet visar hur 
förutsättningarna ser ut för att driva småföretag i Arvika jämfört med riket. När förbundet visar 
resultat från motsvarande landsbygdskommuner i Sverige hamnar Arvika kommun på 8:e plats av 40 
kommuner. Arvika kommun har för avsikt att delta i Insikt som är ett samarbete med Sveriges 
Kommuner och Regioner där myndighetsutövningen mäts inom en rad områden som brandtillsyn, 
markupplåtelse, alkoholutskänkning, bygglov, livsmedel mm.

Glädjande har arbetslöshetssiffrorna varit låga under hösten och många av våra företag har gått bra 
under denna period. Geopolitiskt och ekonomiskt kommer näringslivet påverkas av invasionen i 
Ukraina och osäkerheten om vad som händer framåt är stor. 

Kommunen förbereder för mer verksamhetsmark och efterfrågan har varit god. Nyföretagandet steg 
under 2021 och överträffade satta mål. Två eu-projekt med uppsökande verksamhet har haft 
regelmässig kontakt med företagen under fjolåret och arbetet i projekten fortgår under 2022. En 
enkätundersökning  genomförs  i projekt Utvecklingskontor Västra Värmland för att bl a fånga 
företagens kompetensbehov och frågor om vad kommunen kan hjälpa till med. I projekt Westra 
Wermlands Export genomförs gratis utbildningsinsatser till i huvudsak exportföretag.  Därutöver 
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pågår företagsbesök där frågan ställs om vad vi kan hjälpa till med och under våren kommer 
fullmäktige ta ställning till en ny näringslivsstrategi.

Beslutsunderlag
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 2 mars 2022
Kommunledningsutskottets protokoll den 25 januari 2022, § 176
Kommunfullmäktiges protokoll den 27 september 2021, §176
Anders Skogberg (SD) och Lena Skogbergs (SD) motion den 27 september 2021

Ekonomiska konsekvenser 
Ekonomiska frågor som rör näringslivsarbetet får hanteras inom Kommunledningsstabens ram.

Bedömning om barns rättigheter 
Motionen och svaret medför inga direkta konsekvenser som rör barns rättigheter.
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Paragraf 51 Dnr KS/2021:864

Medborgarförslag gällande belysning med ljusslingor i 
stadsparkens pergola

Förslag till nästa instans
Arvika kommun tackar för förslagsställarens engagemang och de synpunkter som lämnats i 
medborgarförslaget.

Kommunfullmäktige konstaterar att tanken på belysning är god. Vid dialog med Arvika Fastighets AB 
framkommer att pergolan är i behov av översyn och att bolaget efter genomförd översyn kan 
bedöma om det är möjligt att belysa pergolan och också söka finansiering för åtgärden.

Sammanfattning
I ett medborgarförslag föreslås att pergolan i Stadsparken förses med belysning. Förslagsställarens 
tanke är att det skulle lysa upp stadsparken höst och vinter.

Beslutsunderlag
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 2 mars 2022

Bedömning
Tanken på belysning är god. Vid dialog med Arvika Fastighets AB framkommer att pergolan är i behov 
av översyn och att bolaget efter genomförd översyn kan bedöma om det är möjligt att belysa 
pergolan och också söka finansiering för åtgärden. 

Ekonomiska konsekvenser 
Om åtgärden går att genomföra behöver den finansieras och medel för drift finnas.

Bedömning om barns rättigheter 
Stadsparken är en plats för alla och åtgärder som skapar trygghet är positivt för barn och unga.
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Paragraf 52 Dnr KS/2022:206

Förslag tillfälliga taxor och avgifter under renovering av simhall

Förslag till nästa instans
Kommunfullmäktige beslutar att fastställa förslaget till tillfälliga taxor och avgifter under perioden 
som simhallen renoveras.

Sammanfattning
Under den planerade renoveringen av simhallen med start maj 2022 föreslås anpassade tillfälliga 
taxor och avgifter. Tillgängligheteten för allmänheten begränsas i perioder och skolsimundervisning, 
rehab och föreningsverksamhet prioriteras. 

Beslutsunderlag
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 3 mars 2022

Bedömning
I samband med renoveringen, som beräknas ta upp till ett år, finns behov av tillfälliga taxor och 
avgifter från maj 2022. Tillgängligheten för allmänheten kommer begränsas och verksamheten ska i 
så stor utsträckning det går ha rehab-bassängen igång. Verksamhet för barn och unga, skolsim och 
rehab prioriteras i första hand och tillgänglighet för allmänheten i den mån som är möjligt. 

Renoveringen av simhallens bassänger planeras starta i maj 2022. Under renoveringsperioden, som 
kan ta upp till ett år lite beroende på komplexiteten i arbetet, kommer viss verksamhet att kunna 
fortgå. Tillgängligheten för invånarna påverkas. Planen är att rehab-bassängen ska vara öppen för att 
kunna bedriva skolsimundervisning, rehab-grupper och föreningsverksamhet i första hand. Det 
kommer också om än i begränsad omfattning i perioder vara möjligt för andra att nyttja rehab-
bassängen. Motionshallen, dusch, bastu, Piratvika och varmpool kommer också att hållas öppet i viss 
utsträckning. Inför den planerade renoveringen finns därför behov av tillfälliga taxor då de ordinarie 
av kommunfullmäktige fastställda taxorna inte är anpassade efter dessa förutsättningar. 

Förslag tillfällig taxor under renovering:
Vuxen 50 kronor  
Pensionär 40 kronor
Ungdom 30 kronor 
Barn 10 kronor

Månadskort 200 kronor (Gäller alla.)

Övriga taxor till exempel vattenträning för grupper i rehab-avdelningen osv föreslås vara 
oförändrade.
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Bedömning om barns rättigheter 
Förslaget med tillfälliga taxor och avgifter under renoveringen medför att barn och unga ges viss 
möjlighet att vara aktiva och ha möjlighet till fritidssysselsättning. I samband med att stora 
bassängen stängs för renovering prioriteras skolsimundervisning i rehab-bassängen för att elever ska 
uppnå simkunnighet.  Även föreningsverksamhet ska prioriteras. 
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Paragraf 53 Dnr KS/2022:88

Regeringskansliet - Infrastrukturdepartementet, dnr 
I2022/00150 - Remiss av promemorian Parkering av 
elsparkcyklar

Förslag till nästa instans
Kommunstyrelsen beslutar godkänna framtaget beslut till yttrande. Kommunstyrelsen anser att 
förslaget om parkering av elsparkcyklar på gång- eller cykelbana ska förbjudas är positivt ur 
trafiksäkerhets- och framkomlighetsskäl. 

Sammanfattning
Regeringskansliet föreslår reglering om förbud att parkera elsparkcyklar på gång- och cykelbana, 
annat än vid uppställningsplatser avsedda för cyklar. Förslaget grundar sig på att flera kommuner, där 
uthyrning av elsparkcyklar förekommer, har problem med bristfälligt parkerade elsparkcyklar på 
gång- och cykelbana. Trafiksäkerheten och framkomligheten har på gång- och cykelbanor i dessa 
kommuner försämrats. Regleringen innebär att det blir förbjudet att parkera elsparkcyklar på gång- 
och cykelbana, men att vanliga cyklar inte omfattas. Regleringen innebär också större möjligheter för 
kommunen att flytta bristfälligt parkerade elsparkcyklar.  

Beslutsunderlag
Regeringskansliets promemoria Parkering av elsparkcyklar den 25 januari 2022 
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 28 februari 2022 

Bedömning
Kommunledningsstaben anser att förslaget av reglering om parkeringsförbud av elsparkcyklar på 
gång- och cykelbana är bra ur trafiksäkerhets- och framkomlighetssynpunkt. Flera kommuner har 
stora problem med bristfälligt parkerade elsparkcyklar på gång- och cykelbana. Det finns i dagsläget 
inga problem med bristfälligt parkerade elsparkcyklar på gång- och cykelvägnätet och heller ingen 
uthyrare av elsparkcyklar i Arvika kommun.

Genom att reglera om parkeringsförbud på gång- och cykelbana tros antalet elsparkcyklar minska på 
gång- och cykelbanor och både trafiksäkerheten och framkomligheten förbättras. 

Förslaget ger också kommuner större möjligheter att flytta bristfälligt parkerade elsparkcyklar på 
gång- och cykelbana. Regleringen kan vara positiv för Arvika kommun vid ändrade förutsättningar 
gällande elsparkcyklar på gång- och cykelvägnätet.

Ekonomiska konsekvenser 
Då inga problem med bristfälligt parkerade elsparkcyklar förekommer i Arvika, är de ekonomiska 
aspekterna små. Kommunen kan vid eventuella problem komma att behöva bygga och anlägga fler 
cykelparkeringar läng gång- och cykelvägnätet. Fler cykelparkeringar är också något som gynnar 
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cykeltrafiken, vilket ger en positiv förutsättning för ökat cyklande i kommunen. 

Även kostnader för lagring av omhändertagna elsparkcyklar kan komma om problem uppstår.

Bedömning om barns rättigheter 
Barns rättigheter försämras inte av regleringen gällande parkeringsförbud av elsparkcyklar på gång- 
och cykelbana. Genom att ta större ansvar över att sin elsparkcykel inte orsakar problem, kan istället 
öka utvecklingen och förståelsen för trafiksäkerheten.
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Paragraf 54 Dnr KS/2021:1133

Region Värmlands kollektivtrafiknämnd, dnr  KTN/210289 - 
Principer för egenavgifter färdtjänst

Förslag till nästa instans
Kommunstyrelsen beslutar att:

1. Principerna för egenavgifter för färdtjänst godkänns enligt Bilaga 1
2. Nya egenavgifter förväntas träda i kraft när nya trafikavtal startar vilket som tidigast sker 

2023-09-01 En förutsättning är att samtliga kommuner fattar likalydande beslut för 
egenavgifter under 2022

3. Ny prissättning införs stegvis
4. Periodkort och liknande förmånsprodukter införs när nytt prissystem träder i kraft

Sammanfattning
Samtliga kommuner i Värmland har överlåtit ansvaret enligt färdtjänstlagen (SFS 1997:736) till Region 
Värmland. Region Värmland ansvarar för kollektivtrafiken i Värmland och är regional 
kollektivtrafikmyndighet men betalningsansvaret för färdtjänsten kvarstår hos kommunerna. Region 
Värmland ansvarar även för färdtjänst, riksfärdtjänst och sjukresor. Region Värmland behöver 
tillsammans med samtliga länets kommuner fatta ett likalydande beslut vad gäller principerna för 
egenavgift färdtjänst. 

I samband med regionbildningen 2019 påbörjades en översyn av de regelverk och egenavgifter som 
ligger till grund för resor med färdtjänst, riksfärdtjänst och sjukresor. Syftet med gemensamma regler 
inom hela Värmland handlar om att skapa så bra förutsättningar som möjligt för en god balans 
mellan kundnytta och kostnader. Gemensamma regler innebär minskade administrativa och trafikala 
kostnader vilket skapar utrymme för att erbjuda en hög service till brukarna. 

Region Värmland har, med stöd av respektive lag, att besluta om regler för färdtjänst, riksfärdtjänst 
och sjukreseersättning. Under 2020 remitterades ett tjänstemannaförslag till kommunerna, hälso- 
och sjukvården och brukarorganisationerna för synpunkter och samråd har genomförts. Inkomna 
synpunkter har nu inarbetats i nedanstående förslag till beslut. 

Beslutsunderlag
Region Värmlands tjänsteskrivelse den 7 december 2021
Underlag från Region Värmlands kollektivtrafiknämnd
Bilaga 1 Principer för egenavgifter
Protokollsutdrag
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 24 februari 2022

Bedömning
Regler kring sjukresor och färdtjänst ska bidra till regionens vision om en livskvalitet i världsklass. 
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Servicetrafiken inom Region Värmland har de senaste åren haft en topposistion i riket gällande 
kundnöjdhet och målsättningen är att behålla denna höga kundnöjdhet. De målsättningar som satts 
upp av kollektivtrafiknämnden i samband med översynen är:

- Sammanhållet regelverk i hela Värmland från 2023 och framåt
- Bra balans mellan kundnytta och kostnader
- Skapa tillgänglig och anpassad trafik
- Göra regelverken mer begripliga

I framtaget beslut om principer för färdtjänstens egenavgifter förordas en koppling till 
kollektivtrafikens prissättning och färdtjänst ska ses som en kompletterande form av kollektivtrafik. 
Kopplingen innebär att brukare med färdtjänst betalar samma egenavgift som 
kollektivtrafikresenärer vilket varit ett tydligt önskemål från funktionsrättsrörelsen. 

Vissa produkter inom kollektivtrafiken kan pg a dess utformning inte erbjudas inom färdtjänsten. 
Detta gäller exempelvis gruppbiljetter. Färdtjänstbrukaren kommer omvänt erbjudas unika produkter 
som olika former av månadskort vilket hjälper brukare med frekvent resande att hålla nere 
kostnaderna för egenavgifter. 

Då färdtjänst har en högre trafikkostnad per resenär har tätorts- och närresepriser exkluderats av 
kostnadsskäl. Framtaget förslag till beslut innebär att prissättningen för färdtjänst hamnar i nivå med 
prissättningen i övriga Sverige.

Ett gemensamt regelverk inom Värmland skapar de bästa förutsättningarna för en samlad 
trafiklösning. En gemensam prislista för färdtjänsten i Värmland innebär att befintliga 
länsfärdtjänstresenärer generellt får en något lägre egenavgift medan Karlstads brukare får en något 
högre egenavgift främst på kortare reserelationer. Kostnadsökningarna beräknas dock bli marginella.

Faktisk prisjustering mot kund förväntas ske tidigast hösten 2023 efter att prisbeslut har tagits enligt 
ordinarie rutiner.

Ekonomiska konsekvenser
Enskilda förändringar i reglementet förväntas endast marginellt påverka kostnaderna.

Bedömning om barns rättigheter 
Ärendet bedöms inte påverka barn och unga.
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Paragraf 55 Dnr KS/2022:249

Återköp av fastigheten Arvika Sargen 2

Kommunledningsutskottets beslut
Kommunledningsutskottet beslutar att:

1. Godkänna återköp av fastigheten Sargen 2
2. Uppdra till kommunstyrelsens ordförande Peter Söderström och mark- och 

exploateringsingenjör Jenny Wärnevall att underteckna köpehandlingarna.

Sammanfattning
I januari 2022 tog kommunledningsutskottet beslut om att sälja verksamhetstomten Sargen 2 till 
Popcornfabriken Arvika AB. Tomten ligger inom Graninge handelsområde. En förfrågan har nu 
inkommit till kommunen om att köpa tillbaka tomten. Orsak till förfrågan anges vara det kraftigt 
förändrade världsläget.

Enligt punkt 13 i köpekontraktet tecknat den 9 februari 2022 skall köpeskillingen betalas tillbaka med 
dels avdrag om 5%, dock högst 10 000 kronor, av den ursprungliga köpeskillingen om 1 749 825 
kronor, i detta fall maxbeloppet om 10 000 kronor. Samt dels avdrag för köparens (kommunens) 
extra kostnad i samband med ny lagfartsansökan. I detta fall har ingen lagfart ansökts om då 
köpeskillingen ej är betald ännu och tillträde ej skett. Därför får Popcornfabriken Arvika AB betala 
10 000 kronor till kommunen i enlighet med punkt 13 i köpekontraktet.

Beslutsunderlag
Förslag till avtal om återköp av fastighet den 10 mars 2022
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 10 mars 2022
Kopia på köpekontrakt tecknat den 9 februari 2022

Ekonomiska konsekvenser 
Återköpet av fastigheten Arvika Sargen 2 innebär en intäkt för kommunen motsvarande 
återköpskostnaden enligt punkt 13 i köpekontraktet tecknat den 9 februari 2022. 

Bedömning om barns rättigheter 
Återköpet av mark bedöms inte ha någon påverkan på barns rättigheter.

Beslutet skickas till
Popcornfabriken Arvika AB
Mark- och exploateringsingenjören
Samhällsbyggnadschefen
Bitr. kommundirektören
Ekonomiavdelningen
Redovisningsansvarig
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Paragraf 56 Dnr KS/2022:238

Behov av reinvestering markförläggning av el Viks motionsspår

Kommunledningsutskottets beslut
Kommunledningsutskottet beslutar att fastställa förslag på tillägg i Kommunledningsstabens 
reinvesteringsbudget 2022 för markförläggning av elkablar och byte av stolpar vid Viks motionsspår 
1395 tkr.

Sammanfattning
Kommunledningsstaben föreslår tillägg i Kommunledningsstabens reinvesteringsbudget 2022 för 
markförläggning av elkabel, bytte av stolpar med mera för Viks motionsspår till en beräknad kostnad 
om 1395 tkr. Åtgärden skulle medföra ökad säkerhet och driftsäkra anläggningen.

Beslutsunderlag
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 8 mars 2022

Bedömning
Markförläggning av elkabel och bytet av stolpar bedöms som en viktig åtgärd dels ur ett 
säkerhetsperspektiv och dels för att driftsäkra anläggningen och slippa avbrott och årligen 
återkommande reparationskostnader. Nedgrävning av kabel med nya betongfundament, stålstolpar 
och ny armatur samt viss förtätning av elstolpar beräknas enligt offert till 1395 tkr. Arbetet bör 
genomföras under sommarhalvåret för att invånare ska kunna nyttja anläggningen när höstmörkret 
kommer. 

Ekonomiska konsekvenser 
Medel finns i strategisk plan. 

Bedömning om barns rättigheter 
Viks motionsspår med konstsnöanläggning används flitigt av kommunens invånare och många barn 
och unga. En modernisering av eljuset vid Viks motionsspår medför ökad driftssäkerhet och säkerhet 
vilket är till fördel för barn och unga.

Beslutet skickas till
Bitr. kommundirektören
Kultur- och fritidschefen
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Paragraf 57 Dnr KS/2022:205

Ansökan om stöd på grund av extra kostnad under renovering 
av badhuset -  Arvika Simsällskap

Kommunledningsutskottets beslut
Kommunledningsutskottet beviljar ansökan om bidrag till Arvika Simsällskap för kostnader vid 
ungdomsträning simning på annan ort, perioden 1 maj - 31 december 2022, med ett maxtak på 60 
000 kr. Kostnader ersätts föreningen löpande efter av Arvika Simsällskap redovisade tillfällen. Arvika 
Simsällskap ska välja det färdsätt som är lämpligast vid tillfället, beroende på tillgång av privata bilar 
samt antal deltagare. Finansieras via Nöjesmarknadsmedel 309.

Sammanfattning
Arvika Simsällskap bedriver verksamhet i Arvika Simhall för ca 100 st aktiva simmare i alla 
åldersgrupper, främst för barn och ungdomar. I simhallen genomförs simträning i både den lilla- och 
stora bassängen som den 1 maj stängs för renovering, upp till ett år. Arvika Simsällskap ser en stor 
risk att utebliven bassängträning resulterar i ett minskat deltagar- och medlemsantal. De senaste två 
åren av pandemi innebar en viss minskning av medlemsantalet. 
 
De äldre ungdomarna, ålder 12-18 år, blir främst drabbade av nedstängningen. Rehab bassängens 
temperatur och distans är inte anpassad för åldersgruppens träningsbehov och möjlighet till utökade 
tider är begränsat denna period när högre beläggning på bassängen blir från fler verksamheter. 
Tillfällig lösning blir kortare tids simträning samt fysträning på land. Föreningen vill därför ge 
ungdomarna kompletterande simträning i Grums eller Säffles simhallar. Resor och hyror till nämnda 
orter medför resekostnader samt hyra av simhall. Föreningen kan inte finansiera extra kostnader för 
simträning på annan ort med egna medel. 

Beslutsunderlag
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 7 mars 2022  
Arvika Simsällskap bidragsansökan den 7 mars 2022 

Bedömning
Arvika Simsällskap ansöker om stöd för extra kostnader under renovering av Simhallen från Arvika 
kommun. Under perioden maj – december 2022 har föreningen budgeterat för merkostnader att 
hyra simbanor vid 25 tillfällen på annan anläggning för 1040 kronor per tillfälle. Resan kan ske med 
buss för 3000 kronor eller med privata bilar för 1351 kronor (ers. 18.50 /mil) per tillfälle. Bussresa ses 
som ett säkrare alternativ.  
 
Föreningens verksamhet riskerar att drabbas av ytterligare nedåtgående medlemsantal under 
perioden för renovering av simhallen. Pandemin har påverkat deras verksamhet de två tidigare 
åren. Simträningen ger förutom idrottspecifik träning även livräddande kunskaper, förbättrad 
hälsa och är en förutsättning för fortsatt deltagande vid tävlingar. Arvika Simsällskap har fått negativt 
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besked från SISU och Svensk Simidrott om föreningsstöd för denna situation.  

Bedömning om barns rättigheter 
Arvika Simsällskap ansökan till stöd för att bedriva simträning innebär att barn och ungdomar kan ta 
del av simträning och dess positiva effekt på ett mer tillgängligt sätt.  

Beslutet skickas till
Bitr. Kommundirektören
Kultur- och fritidschefen
Marie Aldingsson, Föreningshandläggaren
Arvika Simsällskap
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Paragraf 58 Dnr KS/2021:1096

Arvika Archery bågskytteklubb - Ansökan om föreningsbidrag till 
SM i bågskytte

Kommunledningsutskottets beslut
Kommunledningsutskottet beviljar ansökan om bidrag med 60 000 kronor till att arrangera SM i 3D-
skytte. 30 000 kronor finansieras via Tillväxtskapande åtgärder 229 och 30 000 kronor via 
Nöjesmarknadsmedel 309.

Sammanfattning
Arvika Archery BK ansöker om bidrag till att arrangera 3D-SM åren 2023 och 2024 i Arvika. Tävlingen 
planeras att genomföras på Paradisbanan med angränsande skog. 

Arrangören förväntar sig omkring 200 startande skyttar, i ålder från 10 år och uppåt. Utrustning i 
form av måltavlor införskaffas till tävlingens första år och kommer även användas år två samt senare 
i föreningens ordinarie verksamhet. Måltavlor och intäkter från tävlingsarrangemanget kommer i 
första hand vara ett avgörande tillskott för att utveckla föreningens barn- och ungdomsverksamhet.

Beslutsunderlag
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 1 februari 2022
Arvika Archery BKs bidragsansökan den 8 december 2021  

Bedömning
Arvika Archery BK har en växande verksamhet för barn/ungdomar och föreningen ser att 
tävlingsarrangemanget SM i 3D-skytte kan inspirera fler att börja med idrotten. Föreningens 
tävlingsintäkter skapar möjlighet att utveckla barn- och ungdomsverksamhet. Tävlingen kommer 
även att vara synlig i media. Arvika kommun ser positivt på föreningens initiativ att bidra till 
utvecklad barn- och ungdomsverksamhet med en variant av sporten som fler kan få möjlighet att 
prova.

Arvika Archery BK ansöker om bidrag på 30 000 kronor per tävlingsår, totalt 60 000 kronor. 
Föreningen önskar totala beloppet utbetalat senast mars år 2023 för att finansiera inköp av måltavlor 
som sker det första tävlingsåret. Föreningens kostnader beräknas för år 2023 till 163 005 kronor och 
för år 2024 7525 kronor, totalt 170 530 kronor. Finansieringsplanen visar intäkt på 97 000 kronor 
fördelat på preliminär startavgift 80 000 kronor samt sponsorlöften 17 000 kronor. Vid behov ska 
ytterligare sponsorer och bidragsgivare sökas. Arvika Archery BK ansöker om bidrag till att arrangera 
SM i 3D-skytte år 2023 och 2024 i Arvika.

Comfact Signature Referensnummer: 34191SE



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 21 (22)
Sammanträdesdatum
2022-03-22

Kommunledningsutskottet

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Bedömning om barns rättigheter 
Arvika Archery BKs ansökan till SM i 3D-skytte innebär att barn och ungdomar kan inspireras till en 
aktiv fritid.

Beslutet skickas till
Bitr. Kommundirektör
Kultur- och fritidschefen
Marie Aldingsson, Föreningshandläggaren
Arvika Archery BK 
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Paragraf 59 Dnr KS/2022:2

Information stabsläge flyktingmottagande

Kommunledningsutskottets beslut
Kommunledningsutskottet tar del av informationen och lägger den med godkännande till 
handlingarna.

Sammanfattning
Kommundirektör Hans Karlsson och verksamhetschef Per-Joel Sewelén informerar om det pågående 
arbetet med flyktingmottagande inom Arvika kommun. 

Arvika kommun står inför en stor utmaning och har nått kapacitetstaket när det gäller mottagande av 
flyktingar. De flyktingar som hittills har anlänt har gjort det genom frivilliga insatser vilket innebär en 
stor utmaning när det ska beredas plats för de flyktingar som blir anvisade till Arvika kommun av 
Migrationsverket samt de kvotflyktingar som kommer under april. 

Länsstyrelsen och kommunerna planerar att ses fyra gånger i veckan under kommande tiden för 
kontinuerlig avstämning. På torsdag ska Arvika kommun rapportera de platser man kan iordningställa 
för mottagande. För närvarande arbetar samverkande parter utifrån olika scenarion.

I verksamheten Lärande och stöd pågår arbete med att skala upp organisationen för att kunna ta 
emot barn inom skolan och barnomsorgen.
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	Förslag till nästa instans Arvika kommun tackar för förslagsställarens engagemang och de synpunkter som lämnats i medborgarförslaget.  Kommunfullmäktige konstaterar att tanken på belysning är god. Vid dialog med Arvika Fastighets AB framkommer att pergolan är i behov av översyn och att bolaget efter genomförd översyn kan bedöma om det är möjligt att belysa pergolan och också söka finansiering för åtgärden.
	Sammanfattning I ett medborgarförslag föreslås att pergolan i Stadsparken förses med belysning. Förslagsställarens tanke är att det skulle lysa upp stadsparken höst och vinter.
	Beslutsunderlag Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 2 mars 2022
	Bedömning
	Förslag till nästa instans Kommunfullmäktige beslutar att fastställa förslaget till tillfälliga taxor och avgifter under perioden som simhallen renoveras.
	Sammanfattning Under den planerade renoveringen av simhallen med start maj 2022 föreslås anpassade tillfälliga taxor och avgifter. Tillgängligheteten för allmänheten begränsas i perioder och skolsimundervisning, rehab och föreningsverksamhet prioriteras.
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	Bedömning I samband med renoveringen, som beräknas ta upp till ett år, finns behov av tillfälliga taxor och avgifter från maj 2022. Tillgängligheten för allmänheten kommer begränsas och verksamheten ska i så stor utsträckning det går ha rehab-bassängen igång. Verksamhet för barn och unga, skolsim och rehab prioriteras i första hand och tillgänglighet för allmänheten i den mån som är möjligt.   Renoveringen av simhallens bassänger planeras starta i maj 2022. Under renoveringsperioden, som kan ta upp till ett år lite beroende på komplexiteten i arbetet, kommer viss verksamhet att kunna fortgå. Tillgängligheten för invånarna påverkas. Planen är att rehab-bassängen ska vara öppen för att kunna bedriva skolsimundervisning, rehab-grupper och föreningsverksamhet i första hand. Det kommer också om än i begränsad omfattning i perioder vara möjligt för andra att nyttja rehab-bassängen. Motionshallen, dusch, bastu, Piratvika och varmpool kommer också att hållas öppet i viss utsträckning. Inför den planerade renoveringen finns därför behov av tillfälliga taxor då de ordinarie av kommunfullmäktige fastställda taxorna inte är anpassade efter dessa förutsättningar.
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	Bedömning
	Sammanfattning Samtliga kommuner i Värmland har överlåtit ansvaret enligt färdtjänstlagen (SFS 1997:736) till Region Värmland. Region Värmland ansvarar för kollektivtrafiken i Värmland och är regional kollektivtrafikmyndighet men betalningsansvaret för färdtjänsten kvarstår hos kommunerna. Region Värmland ansvarar även för färdtjänst, riksfärdtjänst och sjukresor. Region Värmland behöver tillsammans med samtliga länets kommuner fatta ett likalydande beslut vad gäller principerna för egenavgift färdtjänst.   I samband med regionbildningen 2019 påbörjades en översyn av de regelverk och egenavgifter som ligger till grund för resor med färdtjänst, riksfärdtjänst och sjukresor. Syftet med gemensamma regler inom hela Värmland handlar om att skapa så bra förutsättningar som möjligt för en god balans mellan kundnytta och kostnader. Gemensamma regler innebär minskade administrativa och trafikala kostnader vilket skapar utrymme för att erbjuda en hög service till brukarna.   Region Värmland har, med stöd av respektive lag, att besluta om regler för färdtjänst, riksfärdtjänst och sjukreseersättning. Under 2020 remitterades ett tjänstemannaförslag till kommunerna, hälso- och sjukvården och brukarorganisationerna för synpunkter och samråd har genomförts. Inkomna synpunkter har nu inarbetats i nedanstående förslag till beslut.
	Sammanfattning I januari 2022 tog kommunledningsutskottet beslut om att sälja verksamhetstomten Sargen 2 till Popcornfabriken Arvika AB. Tomten ligger inom Graninge handelsområde. En förfrågan har nu inkommit till kommunen om att köpa tillbaka tomten. Orsak till förfrågan anges vara det kraftigt förändrade världsläget.  Enligt punkt 13 i köpekontraktet tecknat den 9 februari 2022 skall köpeskillingen betalas tillbaka med dels avdrag om 5%, dock högst 10 000 kronor, av den ursprungliga köpeskillingen om 1 749 825 kronor, i detta fall maxbeloppet om 10 000 kronor. Samt dels avdrag för köparens (kommunens) extra kostnad i samband med ny lagfartsansökan. I detta fall har ingen lagfart ansökts om då köpeskillingen ej är betald ännu och tillträde ej skett. Därför får Popcornfabriken Arvika AB betala 10 000 kronor till kommunen i enlighet med punkt 13 i köpekontraktet.
	Sammanfattning Kommunledningsstaben föreslår tillägg i Kommunledningsstabens reinvesteringsbudget 2022 för markförläggning av elkabel, bytte av stolpar med mera för Viks motionsspår till en beräknad kostnad om 1395 tkr. Åtgärden skulle medföra ökad säkerhet och driftsäkra anläggningen.
	Beslutsunderlag Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 8 mars 2022
	Kommunledningsutskottets beslut Kommunledningsutskottet beviljar ansökan om bidrag till Arvika Simsällskap för kostnader vid ungdomsträning simning på annan ort, perioden 1 maj - 31 december 2022, med ett maxtak på 60 000 kr. Kostnader ersätts föreningen löpande efter av Arvika Simsällskap redovisade tillfällen. Arvika Simsällskap ska välja det färdsätt som är lämpligast vid tillfället, beroende på tillgång av privata bilar samt antal deltagare. Finansieras via Nöjesmarknadsmedel 309.
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